
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2009-03-10, § 30 

 

 Tid: 10 mars 2009 kl 16.30 – 17.10 

   

 Plats: Drätselnämndens sessionssal, Stadshuset 

   

 Justerat: 23 mars 2009 

  

 

Ulla Hamilton Jan Valeskog 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m), ordförande  

Jan Valeskog (s) vice ordförande  

 

Berthold Gustavsson (m)  

Anna Johansson (m)  

Annika Davidsson (m)  

Inge-Britt Lundin (fp)  

Anders Broberg (kd)  

Annika Ödebrink (s)  

Jimmy Lindgren (s)  

Mats Lindqvist (mp)  

Kajsa Stenfelt (v)  

 
Ersättare: 

 Lars Bengtson (m) tjänstgörande 

Bo Arkelsten (m)  

Christoffer Kuckowski (m)   

Inga-Lill Larsson (m)  

Lars Randerz (s)  

Milly Namiro Darlsson (s)  

Jonas Larsson (s)  

Hampus Rubaszkin (mp)  

 
Tjänstemän: 

 Trafikdirektör Magdalena Bosson och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Fredrik Alfredsson, Louise Bill, Birgitta Björk, Ted 

Ell, Lars Jolerus, Erica Lawesson, Ulla Ritzén, Anette Scheibe och Marita Söderqvist 

samt borgarrådssekreteraren Katarina Larsson och biträdande borgarrådssekreteraren 

Magnus Thulin från roteln. 

 
 § 30 



  

Kommissionens grönbok om biologiskt avfall. Anmälan av svar på remiss 

Dnr T2008-700-04444 

 

Beslut 

Trafik- och renhållningsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Trafik- och renhållningsnämnden beslutar att lägga remissvaret till handlingarna. 

 

Ärendets handling  

Trafikkontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 9 februari 2009. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Mats Lindqvist (mp) och ledamoten Kajsa Stenfelt (v) enligt följande: 

 

 

 

Dagens miljöbelastning orsakat av avfall måste minska. Vi kan inte blunda för att vi 

har ett nationellt mål om att minst 35 % av matavfallet från hushåll, restauranger, 

storkök och butiker senast år 2010 ska samlas in och återvinnas genom biologisk 

behandling. För att uppnå detta i Stockholm måste insamlingen av matavfall och 

produktionen av biogas utökas kraftigt, både genom att utveckla den nuvarande 

insamlingen av matavfall och genom att införa nya satsningar. Det krävs flera olika 

lösningar parallellt för att stadens och länets matavfall ska kunna omhändertas och 

rötas på mest effektiva sätt.  

 

Det räcker inte att enbart samla in matavfallet från stadens restauranger och storkök. 

Genom att den större delen av allt matavfall i Stockholm går till förbränning, förlorar 

vi en viktig resurs som hade kunnat användas till biogasproduktion för framställning 

av fordonsbränsle. Insamling av matavfall som en separat fraktion ligger idag på en 

mycket låg nivå i Stockholm, jämfört med landet som helhet. Det kan helt eller delvis 

förklaras av att den borgerliga majoritetens ambitionsnivå i denna fråga är 

skrämmande låg.  

 

Det finns en rad åtgärder som staden behöver vidta för att öka insamlingen av 

matavfall och öka biogasproduktionen och vi menar att det är fullt möjligt. Ett 

exempel är att ytterligare differentiera avfallstaxan så att det finns ekonomiska 

incitament för invånarna att sortera ut sitt matavfall. Ett annat är att samverka med 

andra kommuner och aktörer i länet för att diskutera och planera en gemensam 

anläggning för biogasproduktion. Det är trots allt kommunens ansvar att se till att 

infrastrukturen kring insamling, rötning och biogasproduktion fungerar.  

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Hampus Rubaszkin (mp) instämmer i särskilt uttalande från (mp) och (v). 

 

 

 
 



  

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


